
Za postopen dvig
življenjskega

standarda
XI. kongres Zveze sindi-

katov Slovenije bo 21. in 22.
marca 1986 v Kulturnem do-
mu Ivana Cankarja v Ljublja-
ni. Občinski Svet ZSS Gro-
suplje je izvolil tri delegate iz
naše občine, ki bodo sodelova-
K na tem kongresu. To so: Šte-
fan Horvat iz POZD Elektro-
service, Marta Kadunc iz Zd-
ravstvenega doma in Franc
Štibernik, sekretar Občinskega
sveta ZSS. Obenem so izvolili
tudi Franca Potokarja iz Insta-
lacij za delegata na X. kongre-
su zveze sindikatov Jugoslavi-
je.

Izkoristili smo zadnji delov-
ni dogovor delegatov na OS
ZSS ter jih povprašali o delo-
vanju ZSS ter aktualnih nalo-
gah. Tudi v naši občini in
predvsem v organizacijah zd-
ruženega dela ne moremo biti
v celoti zadovoljni z vlogo sin-
dikata. Delegati, že vrsto let
aktivni v sindikalnih organiza-
cijah, bodo dogovore, sprejete
na kongresu, poskušali v čim-
večji možni meri uresničiti. Da
so na to pripravljeni, pa kažejo
vsebinski odgovori na zas-
tavljena vprašanja.

Kajje bila po vašem mnenju
osrednja naloga ZSS v pred-
kongresnih akthnostih?

»V predkongresnih aktiv-
nostih je bila naloga OO ZSS,
da pregledajo svoje delovanje
med obetna kongresoma ter
ob tem ocenijo tudi poročilo,
katerega je pripravil RS ZSS.
Osrednja naloga pa je seveda
bila pregledati in obravnavati
resolucijo ter s tetn v zvezi na-
loge, ki nas čakajo v prihod-
njem obdobju. Delo sindikata
v prihodnje je v času, ko je
slišati vse več pripomb, da sin-
dikat izgubija ivoju vlcgc, :.t
posebno pomembna. V naših
sredinah smo zato še posebno
izpostavili najbolj pereča
vprašanja s področja življenj-
skih in delovnih razmer de-
lavcev, ter svobodne menjave
dela«.

Po kongresu, na katerihpodr-
očjih se bo ZSS predvsem
prizadevcdt

»Aktivnosti občinske orga-
nizacije zveze sindikatov v
prihodnjem pokongresnem
obdobju so začrtane že v prog-
ramskih smernicah, ki so bile
sprejete na skupščini občinske
organizacije ZS, dopolnjene
pa bodo tudi na 11. kongresu
ZSS. Smatram, da moramo iz
cele palete aktivnosti izločiti
predvsem naslednja področja:

— borba za postopen dvig
življenjskega standarda

— preprečevanje razlik v
družbenoekonomskem, gmo-
tnem in socialnem položaju
delavcev, ki niso rezultat dela

— zaostrovanje odgovor-
nosti za neizpolnjevanje spre-
jetih sklepov na vseh nivojih

— pospeševanje množične
inovativne dejavnosti.«

V svoji razpravi za kongres
boste spregovorili o:

Franc Štibernik, sekretar OS ZSS
Grosuplje

»Po dogovoru na medo-
bčinskem svetu zveze sindi-
katov ljubljanske regije botno
na razpravi spregovorili o
svobodni tnenjavi dela in teža-
vah, s katerimi se srečujejo vse
občine v ljubljanski regiji pri
zadovoljevanju skupnih po-
treb. Predvsem velja to za
področje šolstva, zdravstva,
socialne varnosti. Že v razpra-
vah o kongresnih dokumentih
je bila izražena zahteva, da je
potrebno zagotoviti enake
možnosti in pravice vsem de-
lavcem na področju republike.

Prav tako bomo spregovori-
li tudi o prelivanju sredstev za
izgradnjo osnovne komunalne
in prometne infrastrukture iz
občin in mesta Ljubljane, kjer
dela polovica aktivnega prebi-
valstva občine Grosuplje.«

Kako ocenjujete aktivnosti
ZSS v vaši temeljni sredini? S
čim se največ ukvarjate, katere
naloge stepo vašem mnenju us-
pešno uresničevali?

»Ne bi se mogli pohvaliti, da
smo zelo aktivni pri organizi-
ranju kakšnih samostojnih ak-
cij, s katerimi bi posebej pou-
darili vlogo sindikata. V naših
OO ZS je največ aktivnosti še
vcdno m podrorj'1 zagotavlja-
nja športnokulturne dejavnos-
ti in preskrbi ozimnice. Vse
bolj odločno pa se v OO zveze
sindikatov ukvarjamo tudi z
vprašanji gospodarjenja, sam-
oupravno organiziranostjo,
razvojem inovativne dejavno-
sti.

Povedati pa moratn, da smo
se v zadnjih mesecih največ
ukvarjali s pripravami na
volitve, od evidentiranja do
temeljnih kandidacijskih kon-
ferenc. Ali smo delo opravili
dobro se bo kmalu pokazalo
ob delovanju delegatskega si-
stema v novem mandatnem
obdobju.

V mesecu februarju smo us-
pešno izvedli tudi akcije ob ob-
ravnavi in sprejemanju zaklju-
čnih računov. Ocenjujemo, da
je zastavljena akcija ter priza-
detost članov političnega akti-
va, imenovanega v občinskem
svetu ZS, prispevala k kva-
litetno pripravljenim poroči-
lom v večini temeljnih sredin
ter tudi k večjemu vključeva-
nju delavcev v razpravah.«

Odgovarjali so delegati za kon-
gres ZSS

Stefan Horvat, Marta Kadunc,
Franc Štibernik, delegat za kon-
gres ZSJ Franc Potokar


